

Referat af kredsbestyrelsesmøde d. 18. juni 2025, kl. 13.00 - 15.30

Sted: hos Mona

Til stede: Anna Lise Bonde, Pia Fog, Poul Israelsen, Erwin Kristoffersen, Per Thimm Krogsgaard, Mona Martens og Kurt Skjødt Pedersen

Afbud: Jeppe Avlund Hansen og Niels Christian Mortensen

Dagsordenen:

1. Valg af referent/ordstyrer
2. Godkendelse af dagsordenen
3. Siden sidst bordet rundt
4. Økonomi
5. Parkinson - arrangementer?
6. Opfølgning på Unity Walk overskuddet? Idéer!
7. Næste møde
8. Eventuelt

Ad 1. Valg af referent/ ordstyrer

Erwin ordstyrer og Poul referent

Ad 2. Godkendelse af dagsordenen

Godkendt med tilføjelse af, at NC's henvendelse vedrørende kørselsgodtgørelse behandles under punkt 4.

Ad 3. Siden sidst bordet rundt

Anna Lise:

- På foranledning af spørgsmål fra Anna Lise fik vi afklaret, hvilke arbejdsopgaver der normalt ligger i at have tovholderansvaret for et arrangement.

Poul:

- Har i Aalborg kommunes reservationssystem anmodet om Torvet 5, Byrådssalen, Nørresundby onsdag d. 26. november, 2025, kl. 16.30 – 19.30. Fik besked i systemet om, at der var ansøgt, og at det på mail ville blive meddelt, om det kunne imødekommes. Det er det efterfølgende, men den mail går til nordjylland@parkinson.dk, som jeg ikke automatisk modtager. Vedtaget: **Poul snakker med Morten**, om ikke vi alle i bestyrelsen fremover kan være modtagere af det, der går ind på den mailadresse.

Erwin:

- Har sendt de enkelte klubber det økonomiske årstilskud fra kredsens, som blev vedtaget på sidste kredsbestyrelsesmøde, undtagen Klub Himmerland pga. manglende regnskab fra sidste år. **Pia kontakter** klubben, som er stærkt nødlidende mandskabsmæssigt.
- Klub Frederikshavn har søgt midler under Hovedforeningens særlige pulje, "lokal arrangementspulje" uden held. Procedure og formål var ikke overholdt, derfor.

Kurt:

- Har fået opfordring om ved lejlighed, at informere Novo Nordisk om Parkinsons Sygdom i stil med det, han beretter om som medlem af foreningens informatørkorps. Fint.

Ad 4. Økonomi

Erwin fremlagde halvårsregnskab for kredsens. Resultatet ser acceptabelt ud. Det er første gang i referentens medlemskab af kredsbestyrelsen, at en sådan information er forelagt. Fornemt! Tak!

Erwin har søgt om et MasterCard for at gøre det muligt kassereren at betale med MobilPay.

NC's henvendelse er glemt behandlet.

Ad 5. Parkinson - arrangementer?

Anna Lise berettede om vanskelighederne ved at få kontakt til Universitetshospitalets parkinsonsygeplejerske. Vedkommende sygeplejerske havde dog på dagen spurgt til emne og honorar. Honoraret er det sædvanlige for ca. 2 timer, kr. 3.500. Emnet kunne være noget i retning af: "Vi ser egentlig gerne en beskrivelse af, hvori dit job som parkinsonsygeplejerske består. Eller sagt på en anden måde: Hvad er dine opgaver i forhold regionens parkinsonramte, og hvorved adskiller det sig fra læger, sekretærer og eventuelle andre professioners opgaver i forhold til de samme personer". Den endelige formulering er op til Anna Lise.

Erwin berettede, at man i Aalborgklubben arbejder med idéen om at lade en DBS- hhv. pumpeopereret person fortælle herom på et møde for klubbens medlemmer. Der blev på vores kredsmøde skabt idéen om, at det samtidig kunne være et parkinsonskole-arrangement i kredsregi, og at det eventuelt kunne kombineres med deltagelse af vores dygtige pensionerede dr. med Karen Østergaard. Erwin snakker med de berørte personer i Aalborgklubben.

Ad 6. Opfølgning på Unity Walk overskuddet? Idéer!

Erwin kom – oven i købet på tryk – med en spændende idé. Nu er vi ikke meget for at referere herom, men det drejer om kendisser, der møder kendisser, og som fanger øjet og øret!

Ad 7. Næste møde

12. august, kl. 17.30 til 20.30.

Det er med stort set kun ét dagspunkt: *Opfølgning på Unity Walk overskuddet? Idéer!*

Sted: hos Pia

Det er med Mad og Vin. **Mona skaffer maden.**

Ad 8. Eventuelt

Intet at berette